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Inleiding 

Allerbeste WP lezers, 

Eerste kwartaal en misschien het tweede kwartaal van het schooljaar is alweer voorbij, dus zoals 

sommigen van jullie wel weten, betekend dit dat er een nieuw ledenblad aan zat te komen. Als je niet 

weet wat het is, dat kan, ons kwartaalblad heeft de afgelopen twaalf tot dertien kwartalen even 

overgeslagen.  

Wij als WP commissie zijn liever lui dan moe, hierdoor hebben wij niet heel veel zin om uit te leggen wat 

een WP/WééPéé/Word Pervert is. Als je echt wilt weten is, kijk dan op sv-nova.nl/nova/ledenblad en 

lees daar dan een inleiding van een oude WP, zoals de eerste WP van 2019/2020. In de jaren ervoor 

wordt er ook uitgelegd wat het is. Als je echt te beroerd bent om de dag aan te kijken, dan toch een 

korte uitleg: De WP is geschreven voor wanneer je niet bij NOVA aan de bar kan zitten maar toch de 

sfeer mist. Voor meer details, lees de oude WP’s, is de moeite waard! 

 Maar wij hebben geen zin om uit te leggen wat een WééPéé is, dus als je wilt weten wat het is, kijk dan 

op sv-nova.nl/nova/ledenblad en lees de inleiding van een oude WP. Stel je bent te beroerd om een 

oude WP op te zoeken, De WP is NOVA’s kwartaalblad wat hopelijk twee keer per jaar uitkomt. Het is 

geschreven voor het moment dat je niet in NOVA bent en toch de sfeer mist. 

Pas echter wel op beste lezer, als je nu nuchter bent willen we je graag verzoeken om eerst 3,8 liter bier 

te drinken voordat je verder leest. De truc is namelijk om een WééPéé eerst dronken te lezen, want dan 

kan je er namelijk nuchter weer een keer van genieten. 

Wij willen als WP commissie graag onze 

excuses aanbieden voor de vorige editie. We 

hebben geen idee wat erin staat, maar het 

zal vast niet gekund hebben. Bij deze ook de 

excuses voor de editie hierna. 

 

Veel liefs, 

De Word Pervert Commissie 

Thijs zonder H en Willempie 
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Bestuursflits  
Hoi hoi, jullie hebben ons misschien al 

voorbij zien lopen of kruipen maar wij zijn 

het bestuur voor het jaar 2022-2023! Wij 

bestaan uit vier mongolen (sommigen die 

op een dronken avond) hebben besloten 

om bestuur te doen. De bierliefhebbers(die 

naast bestuurders zijn dan): Pippa 

Pruis(voorzitter), Dennis Bonke(secretaris), 

Bart Zwinkels(SooSbaas) en Benjamin van 

Reenen(Evenementen manager en hoofd BHV). Wij bestaan ook wel als; Glijbaan, Bonke, Zwinkels en 

Klaus. 

Op de een of andere manier zijn wij bij elkaar gekomen als alcoholisten(en als studenten). We begonnen 

ooit als 6 mans bestuur en nu als 4 mans bestuur(lijkt net expeditie Robinson), toch blijven we het 

gezellig houden en veel bier drinken. Het belangrijkste wat wij tot nu toe hebben gedaan als bestuur 

toen de SooScommix niet aanwezig was een vervanger zoeken. Dit heeft ons uiteraard een zwaar maar 

lekker onderzoek opgeleverd maar dit hebben wij allemaal over voor onze leden. Voor de rest blijven wij 

bezig met de SooS en iedereen betrokken daarbij. 

Zonder gekkigheid wij doen wel “belangrijke” taken, die mooie vrouwen WC, wanneer jij zit te schijten, 

is aan ons te danken     .  Voor alsnog hebben wij naast bier zuipen en katers hebben nog een paar taken 

en doelen(meer bier zuipen dus). 

Wij als bestuur na corona hebben wat doelen gesteld om NOVA weer lekker te laten lopen. Wij willen 

weer een actieve ledenbasis opbouwen zodat het voor iedereen makkelijker en gezelliger wordt.  

Afgelopen twee jaren waren tante Cor en ome Rona veel aanwezig maar, dat mag ons niet weerhouden 

om nu weer iets op te bouwen! Na de online SBS’s en andere dingen die zijn gebeurd zoals BBQ-OP is er 

genoeg in te halen. Code geel was onze eerste proef en bestuurstaak en was een grootst succes. Deze 

trend willen wij uiteraard doorzetten door dit komend 

jaar weer genoeg dingen te organiseren en de boel weer 

op stelten te zetten!  

Zoals iedereen heeft gemerkt is Corona zeer kut geweest 

maar dat mocht niet de pret niet drukken, kijk maar naar 

ons       De SooS heeft de afgelopen twee jaar redelijk 

stilgestaan(wat totaal begrijpelijk is maar…), wij willen 

nieuwe mensen trekken en alles opbouwen zodat de 

tradities en nieuwe gewoontjes vlotjes/voor herhaling 

vatbaar zijn.  

Tot SooS, 

het NOuGAt bestuur(AKB/Holy kwartet en permanente alcoholisten)   
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WP recensie panel – De Satisfyer Pro 2 
Voor het WP recensie panel heb ik deze keer De Satisfyer Pro 2 mogen 

testen. 

De Satisfyer Pro 2 is een luchtdruk vibrator. Een luchtdruk vibrator maakt 

gebruik van pulserende luchtdrukgolven. Dit zorgt voor stimulatie van de 

clitoris, en kan zorgen voor een intens orgasme. Hij heeft maar liefst 11 

standen. Hij is waterdicht, je zou hem ook onder de douche of in bad kunnen 

gebruiken, en hierdoor is hij ook makkelijk schoon te maken. Hier rechts zie 

je hoe het apparaat er uit ziet. 

Ik heb de Satisfyer Pro 2 nu een aantal keer kunnen uittesten en ik ben zeer 

over dit apparaat te spreken! Hij is handzaam en makkelijk in gebruik. Ik heb 

alle standen getest, maar zelf heb ik een voorkeur voor de standen 3 tot en 

met 7. De hogere standen vond ik zelf een beetje beginnen te kietelen, wel grappig maar dit resulteerde 

niet tot het beoogde resultaat. De gemiddelde gebruiksduur per keer was in mijn geval een minuut of 5, 

maximaal. Het is dus een zeer efficiënt apparaat. Mijn eindoordeel van de Satisfyer Pro 2 is 9 out of 10. 

Mocht je het uiterlijk van de Satisfyer Pro 2 wat saai vinden, dan is er nog 

een leuker design beschikbaar: De Pinguïn versie! Ook deze Satisfyer 

Penguin heeft 11 standen en is waterproof. Het gebruik hiervan zal dus 

praktisch hetzelfde zijn. 

Hoewel een Satisfyer in eerste instantie is ontworpen voor individueel 

gebruik, kan je natuurlijk ook iemand anders hierbij betrekken en samen 

op avontuur gaan. 

Tegenwoordig heb je ook de Satisfyer Pro 3, maar 

deze ziet er qua design wel een stuk minder leuk uit. 

Lijkt minder op een pinguïn ook. Maar deze nieuwe 

versie functioneert dan wel weer ook als vibrator, 

multifunctioneel dus. Hoewel ik nog niet zie hoe je 

de luchtdrukstand en vibratorstand tegelijk kan 

gebruiken. Nu heb ik de Satisfyer Pro 3 niet getest, 

wie weet voor de volgende WP. 

Ik wil graag De Ketchup bedanken voor het sponsoren van deze recensie. 

Ik hoop dat je wat aan deze recensie hebt gehad! Tot de volgende recensie! 

Veel liefs, 

Het WP recensie panel 

 

Disclaimer: de Satisfyer Pro 2 is vooral ontworpen voor mensen met een clitoris, heb je zelf geen clitoris 

dan is het mogelijk dat je een minder leuke tijd hebt met dit apparaat dan verwacht. 
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BESTUURFLITS PIPPA 
Misschien hebben jullie mij wel eens voorbij zien lopen/vallen, de 

standaard vraag bij mij is ook niet voor niks ga ik iets dom doen of wordt 

het een keer een ‘normale’ avond. Daarom heb ik ook als bijnaam 

Glijbaan(Ik draag hem met trots). Het verhaal daarachter is bij velen van 

jullie wel bekend maar voor de mensen die wat minder doordrinken, hier 

een korte samenvatting. De trap naar onze mooie SooS is nog wel eens 

glad en ik had het machtig mooie idee om die laatste drie treden te zien als 

een glijbaan… Dit resulteerde in een prachtige val en een mooie gele taxi 

die langs de SooS moest.  

Nu naar wat interessantere informatie, hai ik ben Pippa 21 jaren jong en kom oorspronkelijk uit Haarlem 

maar woon nu permanent in de SooS. Mijn schoenmaat is 38(VO), zoals ik het zelf zeg: “klein maar 

fijn”(165cm en een beetje). Mijn hobby’s zijn onder andere bier drinken, bier drinken en gezellig doen. 

Naast dat speel ik een toeter met een paar knopjes die je kan indrukken en heb ik een een hele harige 

knuffelbare vriend die in Haarlem zit(mijn kat). Naast mijn kat heb ik een broertje, een papa, mama en in 

de vijver een paar kikkers en salamanders. Een goeie en een slechte eigenschap van mij: altijd in voor 

een praatje en ben ergggg onhandig. Voor de rest ben ik een kassaslet bij de Appie en studeer 

technische bedrijfskunde. Mijn favoriete kleuren is helaas niet geel maar paars en oranje.  

Mijn voornaamste rol binnen NOVA is bier drinken en kut roepen maar daarnaast doe ik ook nog 

‘nuttige’ dingen. Ik ben voorzitter en penningmeester maar in andere termen voorzatster en 

centenlikker. Dus wat ik voornamelijk praten, bonnetjes inboeken, moedertje spelen, schoonmaken en 

soms wat nuttigs.  

Sinds augustus 2021 ben ik lid bij NOVA, daarvoor had ik nooit gehoord van de SooS(kan toch echt niet). 

Ik kwam met de EJW van TBK in de SooS en sindsdien ben ik lid(ik weet ook niet waar het is 

misgegaan😉). 

Nog ff een dingetjes wat misschien leuk is om te weten, mensen maken natuurlijk goede voornemens 

voor het nieuwe jaar. Ja, dat ik ook gedaan voor dit bestuursjaar bij NOVA. Minderen met roken is een 

persoonlijk doel maar, ik wil vooral zorgen dat de SooS en verenging weer lekker actief worden en dat 

mensen gezellig kunnen langskomen!  

In de tijd voordat ik dit stukje heb opgestuurd voor deze prachtige editie zijn er natuurlijk een paar 

mooie gebeurtenissen gebeurd. Zoals de glijbaan, hekje springen, dominatrix outfit op de wispo en 

kotsen op twee stations in een tijdspan van 50 minuten na de tappersgilde. 

Om nog een paar mooie quotes te citeren die mensen of ik gooien(zoek 

zelf maar uit wat iemand anders zegt en ik zeg): 

~2 woorden 9 letters, Pippa doen. 

~Zelfbenoemde slet van bg. 

~Niet steunen maar kreunen. 

Met alle liefde en tot SooS! 

Tuba/Glijbaan/miss incapble/pip 

 



Word pervert Nr.1 2022/2023 

6 
 

WISPO 2022 
Eindelijk na jaar moeten overslaan konden we weer de bergen in met een volle bus met nog levendige 

NOVA leden en aanhang. 

Voor onze nieuwe leden die niet weten wat de WISPO is, het is de jaarlijkste WInterSPOrt van NOVA. 

Hierbij kan je met de rest van de WISPO gangers met de bus naar locatie, tuurlijk bouwen we al een 

feestje in de bus tot aan de eindbestemming. Daar stopt het feestje niet! Elke avond is er een thema 

feestje bedacht voor onze lieve Commissie in een grotte du Yeti die in de buurt is. De thema’s die er 

komen worden tijdens de WIA (WISPO informatie avond) bekend gemaakt zodat je geweldige outfits 

mee kan nemen. 

Afgelopen jaar waren we naar St. Sorlin d’Arves gegaan, met als commissie Quenten, Sergio, Saskia, 

Terry, Sjans en ik (Marloes). Dit was voor mij mijn 3de keer dat ik mee ging, maar de eerste keer dat ik als 

commissie mee ging. 

De wispo feesten begint eigelijk al de donderdag voor vertrek met DGEDVDW-SooS (Doe Gezellig Een 

Drankje Voor De WISPO), de volgende dag zitten mensen al vroeg brak maar gezellig in de SooS hyped 

voor vertrek. Daar hadden 8 hele leuk thema feesten die ervoor zorgde dat de Yeti voor stond met leuke 

outfits, en tuurlijk stonden we de volgende dag niet zo fris en fruitig op de berg tot dat de happy hour 

begon in de Yeti. Als commissie deden we elke dag een kamerrondje om de goede en slechte verhalen 

van de dag te horen van iedereen, zodat het beste verhaal van de dag beloond kon worden met een hele 

mooie groene trui. Het laatste feestje is in de bus terug naar de SooS waar de anti-WISPOCom op ons 

wacht. En we al weer niet kunnen wachten tot we weer naar bergen terug kunnen. 

Natuurlijk gaan we dit jaar ook weer op WISPO 2023, deze is van 3 t/m 12 maart. Natuurlijk willen wij 

dat ook jij mee gaat dit jaar! Mocht je vragen hebben kan je die altijd stellen aan de WISPOCom, mail 

naar info@wispo.org of neem een kijkje op de site wispo.org 

Op een mooie WISPO! 

-Marloes (mama Loes, niet mama Marloes ☺ ) 

 

 

mailto:info@wispo.org
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UIT DEN OUDEN DOOSCH (wp  2018/2019): 

De Ringbaard 
Welkom. Welkom bij deze editie van NOVA Hairstyling. In dit artikel zal ik het hebben over één van de 

meeste intrigerende soorten haar voor op het hoofd. Ik heb het natuurlijk over de Barba Circulum, in de 

volksmond ook wel “henriquatre” of “ringbaard” genoemd. Deze laatste term zal ook in dit artikel 

gebruikt worden. 

 

De ringbaard is een vorm van gezichtsbeharing en kenmerkt zich door de vorm van een Cirkel rond de 

mond. Andere gezichtsbeharing zoals bakkebaarden zijn hierbij afgeschoren om de ideale vorm van de 

Cirkel niet te verstoren. Ook moet men, om zeker te zijn dat de Cirkel niet onderbroken is, ervoor zorgen 

dat de snor en baard met elkaar geïntegreerd zijn. Deze niet verstoorde en ononderbroken Cirkel staat 

namelijk symbool voor perfectie. Perfectie van uw leven, uw lichaam, en niet in de allerlaatste plaats 

(maar wel als laatste voorbeeld hier genoemd), uw gezicht. Doch zijn er ook acceptabele uitgroeiïngen, 

die de Cirkel extra kracht geven, zoals de hoefijzersnor (een snor die voorbij de kin doorloopt, en de 

energie van de zwaartekracht verzamelt) en de soul patch (een stukje beharing tussen de onderlip en de 

baard die de kracht van de ziel volledig kan openbaren). Let ook op de verschillende kleuren van 

verdwaalde haren in uw ringbaard. Rode haren, zeker die aanwezig zijn in de soul patch, brengen de 

hete passie van uw ziel naar buiten, en zullen bijzonder verleidelijk zijn voor wezens van het andere 

geslacht, en voor sommigen van hetzelfde. Draag deze met trots, als een pauw! Grijze haren 

daarentegen bevatten (een deel van de) ziel van de Zilverrug gorilla, de onbetwiste koning van het 

dierenrijk na de leeuw, en geven u daarom natuurlijk leiderschap over alles dat leeft. Een adequate 

ringbaard bestaat uit circa 7600 haren. 

 

Toch is na het al deze informatie niet gemakkelijk om een goede ringbaard te cultiveren. Zomaar in het 

wilde weg groeien, kan de eerdergenoemde Cirkelvorm ernstig verstoren en/of uit evenwicht brengen. 

Een gezonde en welvaart-brengende ringbaard, moet, net als ieder ander levend wezen, met zorg en 

liefde opgevoed worden. Scheer de randen tussentijds bij, in plaats van alleen aan het eind. Bekijk de 

ringbaard vanuit verschillende (spiegel)hoeken, om eventuele ongewenste uitgroeiïngen naar de voor-, 

zij- of achterkant te ontdekken, en verwijder deze. Weest u er zich daarnaast van bewust dat andere 

vormen van gezichts- en hoofdbeharing de Kracht van een goede ringbaard negatief zullen beïnvloeden 

(dit geldt natuurlijk niet voor de hoefijzersnor en soul patch). Dit is niet direct evident, maar andere 

beharing lijdt af van de perfectie van de ringbaard. Het is daarom aan te raden om bij gebruik van een 

ringbaard niet alleen de overige baardharen af te scheren, maar op zijn minst ook het hoofdhaar. De 

ringbaard zal nu al goed tot uiting komen. Afhankelijk van de gelegenheid en het gewenste resultaat zal 

men ook de rest van het lichaamshaar en eventueel zelfs de wenkbrauwen moeten verwijderen. 

Afsluitend hieronder een afbeelding van een mooie ringbaard, als voorbeeld. 

 

 

 

Groetjes, Sander Hassink 
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Hulpverlener zoekt pols, de terugblik 
Na de succesvolle vorige edities van ‘hulpverlener zoekt pols’, waarbij via onze anonieme koppelaar 

single hulpverleners aan hun ideale slachtoffer zijn gekoppeld, gaan we nu terugblikken op hoe het gaat 

met een van onze hulpverleners. Is zijn ABC-stabiel? Of al getireerd als T4? 

BHV Bert 

BHV Bert was een single BHV’er die drie jaar geleden sterk opzoek was naar een partner. Bert: “1 BHV’er 

is natuurlijk geen BHV’er, er alleen voor staan was en is gewoon niks voor mij.” Via Hulpverlener zoekt 

pols hadden wij Bert aan een jonge dame gekoppeld. BHV Bert: “Dat ging in het begin erg goed, samen 

konden we elk dilemma aan. Althans, dat dacht ik” De corona pandemie heeft er hard ingeslagen bij 

BHV Bert: “De hele dag met elkaar opgesloten, het was een nachtmerrie, ze bleef maar praten, een 

vluchtweg had ik niet en tja, dan moet je toch gaan denken aan je eigen veiligheid.” Het was snel 

afgelopen met zijn relatie, maar gelukkig vond hij snel iemand anders: “Het was in het begin even 

wennen, maar het is op elk punt gewoon fantastisch. Het praat niet de oren van mijn hoofd, weet mij 

altijd nat te maken, geeft met een nanometer gewoon duidelijk signalen, makkelijk aan te zetten en te 

biedingen en spuit mij gewoon wel helemaal onder. En tja, weet je, ze zeggen dat size does not matter, 

maar een 6L unit heeft nu eenmaal gewoon een langere uithoudingsvermogen en de slang ligt beter in 

de hand.”  

De nieuw relatie kent natuurlijk niet alleen hoogtepunten: “Ja de acceptatie bij mijn vrienden en familie 

liep niet soepel, gelukkig kregen wij hierbij hulp van de gemeenschap Brandblussers Rechten Acceptatie 

Nationaal Dichtbij. Dat maakte het uit de kast komen van de blusser een stuk makkelijker. Niet dat dit 

alle problemen oplost natuurlijk, maar ik heb zoiets, we kunnen samen die brandjes wel blussen.” Om 

de privacy te waarborgen wordt de naam van zijn nieuwe partner, 6L ECO Sproeischuimblusser 82, niet 

per naam genoemd (wel bekend bij redactie). Op dit moment kleurt de horizon voor BHV Bert en zijn 6L 

ECO sproeischuimblusser erg groen, al gaan er wel geruchten dat hij toch verder kijkt naar een 16L 

sproeischuim bluswagen, evenals een leuke ontruimer. Beweringen over dat een brandblusser helemaal 

geen pols kan hebben zijn wetenschappelijk ontkracht en tevens nepnieuws. 

 
BHV Bert en zijn nieuwe liefde. 

Ben jij hupverlener en zoek je pols? Laat dan een whatsapp bericht achter bij 0636538822 en wie weet 

vind jij wel je nieuwe partner. Deelname verplicht tot niets, Voorwaarde voor deelname zijn van toepassing, Hulpverlener zoekt pols is niet 

aansprakelijk voor resultaten behaald in het verleden noch de toekomst. Informeer naar eventuele gezondheidsrisico’s bij deelname. Geruchten over medisch 

mismanagement en falen zijn niet geverifieerd en ondervinden geen gegronde basis. 
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BESTUURSFLITS BENJAMIN 
Hallo lieve Novriendjes 

Ik ben (Ben)jamin van Reenen, men noemt mij 

vaak Benji. Ik ben geboren te Amsterdam op 3 

mei 2000 en daarmee ben ik de oudste in mijn 

bestuur. Ik neem de functie 

Evenementenmanager op me en zal er als hoofd 

BHV voor zorgen dat alles en iedereen heel blijft 

In 2010 ben ik verhuisd naar Weesp, aan het 

randje van het Gooi. Ik woonde daar dus 

uiteraard in een supernette wijk. 2012 brak aan 

en dat betekende een middelbare school 

uitkiezen. Dat werd het Alberdingk Thijm 

College (ATC), te Hilversum. Blijkbaar ben ik niet 

het eerste bestuurslid van NOVA dat op die 

school gezeten heeft, aangezien ik op de reünie 

een bestuurslid uit de jaren 90 ontmoet heb.  

Op het ATC heb ik alle Gooische gebruiken 

meegekregen, waaronder over alles en iedereen roddelen, doen alsof je heel veel centjes hebt én 

uiteraard praten met een hete aardappel in je keel. Ook schrijven we in het Gooi alles wat eindigt op -se 

als -sche, want dat is cool. Na ongeveer 3 jaar op een afstandje kijken hoe de gemiddelde Gooische 

jongeren zich gedragen ben ik maar mijn eigen lijn gaan trekken. Op dit punt maakte het me dus ook 

niet meer uit wat mensen van me vinden. Dit avontuur in Hilversum heeft me de bijnaam “Undercover 

Kakker” opgeleverd. 

Na twee jaar zoeken welke studie nou echt bij me zou passen, ben 

ik uiteindelijk bij Mechatronica terecht gekomen. Helaas was dit 

midden in het eerste coronajaar, dus was NOVA dicht. Ik heb 

daarom pas kennis gemaakt met NOVA in mijn tweede jaar. Ik ben 

toen als AKB van Kybernetes meegegaan op het EJW, en heb me op 

de NOVA-dag direct ingeschreven. Al na twee maanden heb ik in 

een dronken bui beloofd aan het bestuur dat ik NOVA bestuur ging 

doen. In de tussentijd heb ik de NOVA-band heropgericht, de 

techcom versterkt en zo af en toe als barbaas rondgelopen.  

Ik hoop het aankomende jaar samen met mijn bestuur en 

commissie NOVA weer heerlijk actief te kunnen krijgen, met veel 

nieuwe leden en goede feesten. Mocht je vragen hebben kun je 

altijd naar me toe komen. Ik ben bijna elke dag aanwezig in de SooS. 

Wel vaak pas in de middag, want ik ben niet echt een ochtendmens. 

Tot in de SooS! 

Benjamin van Reenen 

Evenementenmanager en Hoofd BHV der S.V. Nova 2022-2023 

 

Benji meme 1: Aan het kijken waar ik om 
jouw mening heb gevraagd 
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NOVA Podcast ‘De tijd drinkt’ 
Zoals je misschien hebt meegekregen was er aan het begin van het schooljaar van 2020-2021 

een pandemie. Iets met Rona ofzo. Dit hield in dat NOVA geen grote groepen mensen binnen 

mocht hebben. Als toenmalig bestuur was het natuurlijk jammer om dat te horen dat men dus 

niet meer naar NOVA kan. Dus kwam het idee op om op twitch.tv (een live-stream platform) 

om NOVA naar jou toe te brengen! 

Het idee was dan om een podcast live uit te zenden en op te nemen. Bijna elke vrijdag zou ik 

dan met Folkert en Chris een onderwerp verzinnen wat wellicht interessant was en daar over 

discussiëren. De verhalen zouden dan vaak gaan over dingen die bij NOVA zijn gebeurd. 

Dit groeide dan langzaam door naar nieuwe ideeën. We nodigden NOVA leden uit om online 

met de podcast mee te doen en hun eigen ervaring bij NOVA  en iets over hun zelf te vertellen.  

De podcasts begonnen ook steeds meer structuur te krijgen naarmate we deze vaker deden. De 

‘plankenkoorts’ die we hadden raakten we langzaam kwijt en we hadden een daadwerkelijke 

planning gemaakt met waar we het over gingen hebben en ongeveer hoe lang. 

Zo zag een podcast er gemiddeld dus uit: 

• Een korte introductie van de sprekers en genodigden. 

• Wat er die week nieuw is bij NOVA. 

• De aankomende evenementen. 

• De onderwerpen van de podcast / de gasten. 

• De afsluiting. 

De podcasts begonnen op vrijdag 14 augustus en eindigde op 

vrijdag 28 mei. 

In totaal hebben we 23 afleveringen gemaakt met een totale 

tijdsduur van ongeveer 42 uur met 1068 weergaven! 
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BBQ Beneden Podium 
Afgelopen jaar was ik zo gek om te zeggen dat ik wel BBQ-OP wilden organiseren.  
 
Het enige probleem is dat ik niet echt wat kan en onwijs lui ben. Zoals de 100+ commissie De 
Jos als boegbeeld heeft, heeft de 50% commissie mij (Willempie). Hierdoor heeft Ron besloten 
mij toch maar te helpen zodat er nog wat terecht van zou komen. 

 
De takenverdeling was dat ik de bands en iets van 
opbouw verzorgde terwijl de vriend van Renske de 
BBQ en contact gegevens van Dou Grend zou regelen. 
Dat lees je goed. De aller slechtste band van West-
Friesland heeft onze kelder toch weer kunnen vinden!  
 
Het grootste probleem was het vinden van een derde 
band, maar gelukkig waren er wat muzikale leden en 
hebben ze 3 dagen van te voren de NOVAband weer 
nieuw leven ingeblazen. Dat kwam wel even mooi uit 
en ze klonken echt ongelooflijk goed! 

 
Ik hoor nu al de niet zo lieve lezers zich afvragen waarom het geen BBQ open podium heette 
zoals vroeger. Nou, Aangezien school besloten heeft om wat op het teletubbieland te zetten en 
we het niet te duur wilden maken, hebben we besloten om het beneden te doen. Een open 
podium was het ook niet echt, want Hassink werd zoals ieder jaar weer van het podium 
geweerd. Dit jaar had de commissie 
Hassink wel graag als optreden gehad. 
Helaas was dat niet gelukt en zijn we bang 
dat het de enige kans was voor hem. 
 
Dit is allemaal leuk en aardig, maar waar 
het echt om gaat is of het onmundig 
gezellig was. Ik denk van wel, maar ik kan 
vrij weinig van de avond onthouden. 
Gelukkig hebben we de foto’s nog… op de site. Daaruit kan ik wel echt concluderen dat het 
geniaal was, en natuurlijk die tientonner van een kater gaf mij die dagen erna ook wel het idee 
dat ik het naar mijn zin had.  
 
Het enige jammer van het podium beneden is dat er met het mooie weer bijna niemand naar 
beneden ging tijdens de eerste band. Hadden we maar iets van een bandjes evenement die we 
in de koudere maanden kunnen doen. Hoe dan ook zie ik jullie graag weer bij de volgende BBQ-
(B)(O)P, dat die nog leuker mag worden! 
 
Kusjes, 
 
BBQ-BP commissie 
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Waarom de fuck ken ik jou? 
Cowrona heeft veel dingen opgefockt, maar een ding in de wereld is constant. NOVAleden. We hebben 

ze groot, klein, dik en dun! En je komt niet meer van ze af, soort ongedierte, maar dan ongediertje wat 

bier consumeert. Hieronder de doop van de eerste instantie van de rubriek van W.D.F.K.I.J.?  

Naam Stefan ZWAARD 

Bijnaam Zwaard, stefan zwaard 

Hoelang lid Sinds 2014 = 6 jaar lid want Corona telt niet 

Leeftijd 25 jaar 

Veter diploma? Ja! 

Bestuur? 2015-2016 

Motto? IK ONTKEN ALLES. 

Naam van je moeder: Mirjam (is nog bezet, telefoonnummer onbekend) 

Naam van je vader: Lennard 

Diploma? Ja + 14 EHBO diploma’s 

In? TI en EHBO. 

Beste nova herinnering? HawaiiSooS 2014, maar ik heb wel veel goede herinneringen hier 

Waarom? Ja, ik was gewoon een eerste jaars broekje die teveel rum cola had gedronken achter de DJ 

booth terwijl ik de lampjes deed voor Guy, vond ik gewoon leuk. TOEN KONDEN WE NOG GEWOON EEN 

FATSOENLIJK ZWEMBAD BOUWEN 

Was dit het jaar dat Hassink had overgegeven in het zwembad? Kan, ik was dronken! 

Favoriete mastermovies? Meetriks 

Woon je op jezelf? Ja 

Rela? Niet meer, deze hulpverlener zoekt pols. (06-36538822) 

Wekelijkse kantelfrequentie? 6 kantels/week. Dat is het nadeel van een master, werk en studie 

combineren. Maar in de herstvakantie heb ik het gemiddelde weer verhoogd!  

Kinderen? Nee, denk ik 

Baan? Ja, docent bij HBO ICT, network en systems engineer bij HHS. 

Op een dag 3 studenten aan het huilen maken 

Grootste blunder op werk? Per ongeluk een veelste dure compressor te bestellen, 2 nullen. 

Tijdens corona, online presentaties. Ik had zin in een zoute snack en ging popcorn eten tijdens een 

presentatie, als beoordelend docent! 

Betaal jij je stufi terug? Welke stufi? 

Is slagroom een saus? Horror. 

Is zwaard je echte naam of een referentie naar je piemol? Dat is voor mij een vraag, en voor jou een 

weet. 

Waarom wil je niet met Tijs trouwens? Tijs is bezet 

Hoeveel petten heb je op? 17 en hij heeft er veel (af) gestoten. 

 



Word pervert Nr.1 2022/2023 

14 
 

Een leven zonder katers 
Na een avondje in de SooS of een goed feest hebben de meeste 

mensen last van een brak gevoel of te wel een kater. Men zegt dat 

de kater komt met de jaren, de oudere leden kunnen dat 

waarschijnlijk beamen. Misschien ben ik zelf nog vrij jong(17,2+3,8 

jaar), maar ik hou ook van een lekkere hoeveelheid alcohol. Toch 

heb ik (bijna) nooit last van een brak gevoel.  

Voordat je verder leest hier de inhoud van dit stukje; tips en tricks 

en de zeurders. 

Ik heb zelf een poes maar die kater wil er toch echt niet in, mag je 

zelf uitzoeken in welke zin     . Het gaat uiteindelijk om de 

mindset, hoe je ook wakker wordt gewoon denken ik ga wat 

doen. Soms moet je er doorheen zetten om er doorheen te 

breken en zo ben je niet meer brak.  

Als het vorige niet werkte kan je altijd de standaard dingen doen, 

water drinken voor het neerploffen op je bed(in sommige gevallen 

een vloer), koppie lauw warme thee met twee paracetamol, de 

variant van de moringafter-pil: de afterparty-pil en het beroemde tactisch barfje leggen. Wat je ook 

altijd kan doen(durf het bijna niet te zeggen) minder drinken, eigenlijk de slechtste tip van allemaal.  

Uit eigen ervaring hoor ik vaak genoeg dat ik te weinig heb gezopen of dat ik te jong ben. Maar het gaat 

niet om de hoeveelheden het gaat om de gezelligheid. Dat ik een rampdebiel ben die als ze dronken is, 

een barkruk een helipad vindt en de vega-kroket haar grootste vijand is geworden. Toch na al die keren 

in de SooS is het mij zelden overkomen om met een 

brak gevoel wakker te worden. 

Helaas mis ik vaak de totale ervaring van een goed 

feest, de kater. Dit maakt de ervaring wel af voor 

veel mensen maar ja, ik ben natuurlijk super hot dus 

de alcohol verdampt gewoon uit mijn bloed. 

Zelf als ik niks herinner van de avond en wakker 

wordt bij iemand in bed (niet gelachen, wel geneukt) 

heb nog geen last van een kater. Helaas moet ik wel 

benoemen dat de dingen die ik heb gedaan in die 

avond, niet voor herhaling vatbaar zijn. Vooral omdat 

ik het zelf niet herinner, wat voor mij een plus is 

maar toch ook niet helemaal.  

Dit was weer voor nu. Dus geniet van je dag, mogen 

de bieren beter smaken en de katers minder worden.  

Groetjes, 

Pipster 

P.S. Jezelf slopen voordat alcohol je sloopt is ook een optie, niet de voorkeur maar kan wel. 
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BESTUURSFLITS DENNIS 
Ik ben Dennis Bonke, 22 jaar en de typslet van de vereniging dit jaar. Ik hou mij dit jaar bij NOVA bezig 

met de administratie, de bestuursnotulen en alle andere archief dingen die er gedaan moeten worden. 

Naast aan de Van Mastenbroek zitten te werken kan je me ook regelmatig aan de bar vinden, niet 

zelden met een (of meerdere) dozen flugel voor mijn neus. Andere hobbies naast heel veel bier drinken 

zijn lezen, gamen, programmeren en tijd met m’n vriendin spenderen. Allemaal typische It’er dingen dus 

(behalve die laatste). 

 

Zoals ik dus al zei ben ik een IT’er in opleiding, al 4 jaar nu (ja, eeuwig student). Toen ik hier heel vroeger 

kwam studeren dronk ik nog niet eens! 

Ik spendeerde mijn tijd veel bij mijn 

studievereniging, Equinox, op de tweede 

verdieping. Echter bleek dat toch al gauw 

te veel tijd te zijn en voor ik het wist was 

ik bestuur (ook toen in de glorieuze 

secretaris functie). Dat was een enorm 

succes, dus deed ik nog maar een jaartje 

erachteraan. Ergens in die tijd, tijdens 

corona, ben ik dan toch maar eens 

geintroduceerd tot bier (als een 

Westlander is dat beschamend laat), en 

de effecten zijn nog steeds te zien. Sinds 

die tijd kom ik ook wat vaker bij NOVA, 

en het duurde dan ook niet lang voordat 

de geruchten rondgingen dat ik wel 

bestuur zou doen hier. Ik heb het lang 

ontkend, maar toen ik tijdens 

Eurovisieweek werd gevraagd voor de 

nobele functie kon ik natuurlijk niet 

weigeren, al ben ik wel heilig van mening 

dat dit voorlopig het laatste bestuursjaar 

is! 

 

 

Naast NOVA ben ik ook nog altijd actief bij mijn studentenvereniging waar ik als RvC lid mag zeuren op 

het zittende bestuur, dus soms mis ik hier mooie momenten omdat ik ergens anders ook mooie 

momenten aan het maken ben :). Ik kijk enorm uit naar dit jaar en ik ben ervan overtuigd dat we genoeg 

mooie momenten gaan maken. Mocht je nou nog wat willen weten, dan weet je me te vinden, en doen 

we er direct een biertje bij. 
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Origin story van badeentjes 
Wie kent hem niet? De badeend, voor de een een partner voor het vloeibare schoonmaakwerk. Voor de 

ander dingen die alleen voorkomen in nachtmerries.  

De badeend heeft een prominente positie ingenomen in het westerse baddergenot. 13 Januari is zelfs 

de internationele badeenddag! Maar waar komt deze rubberen gele vriend vandaag?  

Lees verder om daar achter te komen!  

De eerste badeend maakt zijn piepende entree in het einde van de 19e eeuw. Meneer Charles Goodyear 

vond in de 19e eeuw gevulkaniseerd rubber uit. (Charles Goodyear maakte daarna van dit rubber banden 

voor autos. Maar fuck autos, go badeendjes). De allereerste badeendjes werden gemaakt in 1931 door 

Eleanor Shannahan. Raskapitalist die Eleanor was heeft ze daar gelijk een patent op aangevraagd, maar 

niet gevreest!  Dit was niet het bandeendje wat we nu kennen en van houden. Het gepatenteerde 

nepeendje was een zwaar eendje wat als feature had dat het water kon spuwen door de opening in de 

snavel.  

Disney wou graag badeendjes maken voor Donald duck enzo, maar blijkbaar dacht iedereen, yo dat is 

kut. Dus waren ze niet heel populair. Wat er toen gebeurde was bijna magisch. Een beeldhouwer 

genaamd Peter Ganine dacht, hey weetje wat chill is. Als we deze eendjes pakken, in de mooiste kleur 

ooit verven (NOVAgeel). Vervolgens was meneer Ganine ook nog best wel een sadist. Alle badeendjes 

moesten ook leie als ze fijngeperst worden. Hij gooide er een een klein gaatje aan de onderkant in zodat 

de eendjes squiken tijdens het knijpen (wellicht zocht hij ook nog naar sexuele ontlasting voor zijn 

micropenis).  

Eigenlijk vond iedereen hem wel een beetje een perv. Maaaarrr, Sesamstraat dacht, hey! Hier gaan we 

een nummer over maken. In het engels heet deze:  “Rubber duckie” . Dit werd een megahit, en hierdoor 

werden ruim 50 miljoen badeentjes verkocht.  

Daarna dacht de wetenschap, HEY dit moeten wij ook doen.  

Toen er een in 1992 een containerschip vanuit Hongkong naar de VS onderweg was, dacht de 

wetenschap, DIT IS ONZE KANS!!! 

Ze hebben hun lieve vrienden bij IS gevraagd om het containerschip op te blazen, wat ze ook hebben 

gedaan. Hierdoor kwamen er maar liefst 28.800 badeendjes in de zee. Doordat badeendjes niet zinken 

en ze allemaal genummerd waren, kon wetenschap bepalen hoe de oceaanstromingen ging. Super vet!  

 

De wetenschap bedankt IS! 

 

Uw verslaggever ter plaatsen, S235 
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De kunst van het Annexeren 
 

Annexeren is overduidelijk het alternatieve woord van het jaar. Zoals je wel weet is annexeren al sinds het 

jaar 2000-en-Krim helemaal in, en is de trend recentelijk alleen maar toegenomen. Grote 

vertegenwoordigers van deze oeroude topsport zijn het grote boze Rusland, China, Het oude Engeland, 

Ons eigen kleine kikkerlandje (Je weet wel, dat toen met die gouwe eeuw) en binnenkort, Jij! 

 

Waarom annexeren? 

 

Soms sta je in een te drukke SooS met minder uitloopruimte dan een AH-plofkip, geen ruimte aan de bar 

om je biertje uit de tap te laten trekken, en dan ook geen kruk om na een dag Epibreren op te kunnen 

zitten. Kan dat dan niet anders? Jazeker. Een goede ouderwetse annexatie doet wonderen. Gewoon weer 

keurig aan de bar afpilsen als een echte droeftoeter dat verdient. 

 

Hoe doen we nu annexeren? 

 

Weet waar je recht op hebt. Een praktisch voorbeeld. Stel je hebt 380 vierkante meter SooS, de vereniging 

telt 760 leden, waaronder jij. Dit betekent dat jij recht hebt op precies 1,38 vierkante meter SooS. 

Wiskundig vrij ingewikkeld aan te tonen, gelukkig bestaat het concept “alternatieve feiten” en vinden wij 

dus van wel. 

 

Nu we weten waar jij recht op hebt kan het annexeren echt beginnen. Zoek een mooie 1,38m2 SooS uit. 

Het mag natuurlijk ook wat anders zijn. Een stuk bar blad of kruk bijvoorbeeld. Maakt niet uit als jij het 

maar wil toe eigenen. Vergeet niet de argumentatie en drogredenering uit de voorgaande stap toe te 

passen. 

 

Met onze 1,38m2, barkruk of TL-lamp op het oog gaan we zorgvuldig te werk. Jouw nieuwe eigendom mist 

iets, namelijk erkenning. De mensen moeten weten dat het rechtmatig van jou is. De populairste methode 

van dit moment is het houden van een schijnreferendum waarbij de vooraf bepaalde uitslag dient als 

erkenning van de rechtmatigheid. Vergeet niet dat het er bij annexeren niet toe doet wat zij ervan vinden, 

maar wat jij ervan vindt dat zij ervan moeten vinden. Maak duidelijk waar het over gaat. Tape de nieuwe 

landsgrenzen af, zet je naam erbij. Claim het. Het is nu van jou. Toestemming niet nodig. 

 

Gefeliciteerd, jij kan weer rustig afpilsen. 
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Anti in de SooS 
 

Tja daar zit ik dan, bij de WeePee schrijf avond na de minimale hoeveelheid inzet voor wat “leuke” stukjes 

tekst. Biertje in de hand, SooSmix op tafel en leuke filmpjes in de achtergrond onzin tikken met een 

stelletje malloten.  

Toen begon ik me te vervelen en dat was het moment om nog meer onzin te gaan tikken. Vandaar dit 

stukje, Anti(liaan) in de SooS. Hoe zit dat eigenlijk? Ten eerste zijn er veel overeenkomsten, iedereen is zo 

traag en sloom als maar kan, alles en iedereen is ook altijd te laat. Ik ben inmiddels gewend aan een 

etenstijd van 19:30. En er lopen ook veel mede eilanders rond, zoals dat stelletje van Ierland en Engeland.  

Inmiddels proberen ze me al een jaar te feuten voor bestuur, gaat ze niet lukken! Als officieus lid van de 

officieuze barhangcommissie heb ik al veel te veel verantwoordelijkheden. Wat meer over mij, ik woon 

tegenover de SooS, als je ooit op terras zit en iemand door de gordijnen ziet te rukken met een verrekijker 

dan ben ik het, aangenaam.  

Mijn hobby’s zijn bier drinken, epibreren, helicopteren en zwaar ongepaste moppen maken. Daarnaast 

studeer ik ook nog Werktuigbouwkunde aan de HHS. Bij werktuigbouw heb ik vorig jaar bestuur gedaan 

als commissaris activiteiten, hierdoor kon ik bij het EJW van 2021 als die van 2022 al mijn verantwoordelijk 

laten varen op de Nova Dag van het EJW, aanrader! Bij de meeste Nova activiteiten ben ik wel bij, alleen 

de Wispo heb ik zo mijn twijfels over, veel te koud voor een anti zoals mij. Het napilsen na het te proberen 

te snowboarden daarentegen klinkt me wel leuk.  

Misschien tot ooit in de SooS, of in jouw dromen       
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Hamburgercommissie 
Allerliefste lezers, 

Je zal je best afvragen hoe die hamburgers bij een NOVAlive zichzelf bakken, maar dat denk jij verkeerd! 

Deze hamburgers worden met bloed, zweet en tranen gebouwd. Eigenlijk vooral zweet want de 

afzuiging in de keuken gebruiken als ventilator laat toch wat te wensen over. Het begint allemaal op de 

vroege ochtend om 10 uur met koffie drinken en wakker worden. Na een uurtje of twee moet je dan 

toch richting de keuken om dingen uit de vriezer te halen, natuurlijk kan dit niet in je eentje want een 

burger weegt gemiddeld toch 84 kilogram. Nadat alle burgers de keuken uit getild zijn kan je echt 

beginnen aan het voorbereiden. Hiervoor is natuurlijk nog meer lauwe koffie nodig! 

Dan begin je eindelijk aan het koken, heel de dag zit je te wachten en het eerste wat je mag doen is het 

vieste ter wereld snijden, groentes! Je wilt het niet eten maar het smaakt toch eigenlijk wel lekker voor 

de burger.  

Simpel gezegd, dan heb je eindelijk al die teringzooi gesneden en dan moet je ook nog doorwerken. Toch 

nog even 300 burgers opbakken en in elkaar bouwen. Dat klinkt als veel, maar stiekem valt het met een 

aantal experts wel mee. Je kan namelijk maar zoveel burgers verpesten voordat het wel een schappelijke 

hoeveelheid hamburgers zijn!  

Dan ben je even bezig met frituren van burgers en dan moet je opeens gaan bouwen, daar zit toch wel 

wat moeite in, maar mensen moeten wel trek hebben. Gelukkig helpt een pilsje of drie daar wel goed 

voor!  

Als de burgers uiteindelijk gaar zijn moet je echt wel gaan bouwen, dan begin je met het broodje, daarna 

de sla, om het vocht van de burgers en andere groente op te vangen dan de burger, cheddar, tomaat, 

augurk en uienringen. Tot slot doe je de Olliehoorn hamburgersaus in het bovenste broodje en prik je 

het geheel dicht met een saté prikker. 

 

Tot slot wacht je nog maar een ding, en dat is genieten van een achterlijk hoeveelheid lekkere 

hamburgers! 
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Owee 2022 
Voor velen is wel bekent dat er een opstartweek is in Delft genaamd (hoe kan het ook anders) de Owee. 

Een week waar aankomend studenten kunnen kennis maken met de Delftse studentencultuur, niet 

alleen studentenverenigingen zoals NOVA komen aanbod maar ook een DSB en de Zaak. Leuk en aardig 

NOVA blijft natuurlijk het beste en gezelligste <3. Maar als jij bij de Owee erbij was, niet aanwezig of 

vaag iets herinnerd, hier de recap van de hele Owee! 

NOVA heeft een reputatie in de Owee een reputatie opgebouwd van goed vreten en een relaxte sfeer 

maar hier kom ik later op terug. Het idee dat je als Owee-loper langs kan komen en niet een of andere 

ontgroening moet meemaken sprak veel mensen aan.  

Terug naar weer een interessant onderwerp. De hele Owee lang hebben leden gezwoegd om een 

heerlijk ontbijt en avondmaal neer te zetten voor de aankomend studenten (nullen/feuten mogen we 

niet meer zeggen, flauw). Dit resulteerde in iedere avond dat veel mensen kwamen opdagen voor het 

avondeten terwijl zij niet waren opgegeven. Zegt genoeg over het culinaire hoge niveau van 

kookkunsten binnen NOVA. Het ontbijt wat werd aangeboden was ook erg lekker, scrumbled eggs 

(persoonlijk favoriet).  

Donderdagochtend was de Owee afgelopen en het om weer om op de ‘normale NOVA manier door te 

gaan’. Dus werd er door de carnivoren onder ons gezegd en ik quote: ‘eindelijk weer vlees!’.  

Naast het lekkere eten moet er ook lekker worden gedronken, voorafgaand de Owee zijn er twee leden 

naar België afgereisd om speciaal bieren te halen. Dit maakt natuurlijk de avond voor de Untappd 

verslaafden wel af (lees ondergetekende).  

Met het prachtige warme weer was het heerlijk om buiten te zitten en met mensen lekker te ouwelullen 

of spelletjes te spelen. Stel je maar voor lekker zitten met een biertje en een gezellige groep mensen 

zitten, maakt je avond wel af. Meermaals hebben mensen gezegd dat ze bij de SooS kwamen voor de 

sfeer en het lekkere eten. Als dat niet een compliment is naar NOVA weet ik ook niet meer waar ik moet 

zoeken.  

Naast al die gezelligheid heeft het aankomende bestuur de eerste stappen gezet om dit collegejaar een 

top jaar te maken. Na wat hortte en stoten (en veel slaaptekort) heeft het AKB toch ook de Owee 

overleefd. Wat logisch is want ja huh, studenten zijn niet altijd zo volwassen als ze lijken dus, de brakke 

gevoelens waren ook aanwezig.  

Door de hulp die leden boden en een flinke bak enthousiasme, is de Owee een denderend succes 

geworden! Eerstejaarsstudenten die nu komen in de SooS zijn tijdens de Owee langskomen en zijn net 

als veel van ons blijven hangen bij de SooS. 

In het kort en ik weet dat echt te veel praat maar ja, da’s pech. Een geslaagde Owee met lekkere bieren, 

eten en gezellige mensen! 

De groetjes, 

Blaataap Pippa 
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Hoe moet je genieten van een SpeciaalBierenSooS? 
Beste Nova lid, 

 

De avond van de Speciaal Bier SooS is eentje die iedereen legendarisch vond maar niemand die het goed 

kan herinneren. Enfin om de nieuwe lichting leden hier alvast voor klaar te stomen zal ik een 

stappenplan geven aan de hand van wat ik me nog kan herinneren.  

Stap 1 voor sommige mensen is Untapped op je telefoon instaleren. Jij hebt dit natuurlijk al jaren 

geleden gedaan dus deze kan je overslaan. Maar voor die paar droeftoeters die er niet van weten is het 

een applicatie waar je bier mee in kan checken en zo kan bijhouden wat jij wel of geen lekker bier vind.  

Stap 2 is leuk gezelschap vinden om bier mee te drinken, dit is de moeilijkste stap. Ik had zelf een mede 

eilander uit Ierland, jij kan beter doen. Wat ook handig kan zijn is om met dit gezelschap het bier te 

delen. Hierdoor kan je meer bier proeven voordat je straalbezopen ben.  

Stap 3 is bier drinken. Deze stap duurt het langste en is vaak ook de leukste. Wel mee oppassen anders 

ga je naar 

Stap 4, op je bek. Staan is ook moeilijk he.  

Stap 5 wakker worden met een meid in bed. Niet geneukt, wel gelachen. 

Zoals je kan zien worden de stappen steeds simpeler en minder uitgelicht. Dat zal je zelf op zo een avond 

ook ondervinden, geen paniek. 

Ik denk dat je nu genoeg weet om gezellig? mee te doen. Vooral komen dus! 

 

Met onvriendelijke groet,  

Chris  

 

Figuur 1: Nee dit ben ik niet, ik zie er veel slechter uit. Ook zonder hoofdwond 
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Oktoberfest 
Ik heb het zelf alleen maar kort mogen meemaken in 2019, toen ik als kersverse student mijn brug tot 

wanhoop probeerde werkend te krijgen. waren wij met ons project groepje toevallig een SooS vol 

bladeren binnen gestruikeld.  

Tot kort: een perfect recept! 

Ons recept voor een waanzinnig oktoberfeest gaat als volgt: 

• 1x Je mede KB boos maken door iedereen te laten 

 geilen op blaadjes 

• 1x SooS vol bladeren 

• 1x te gekke feestcom 

• 8x BIERBANKJES 

• 38x oktoberfeest meuk van de Solow 

• 1x promo in je lederhosen 

• ∞x zuurkool van Gerard 

• 1x der muzikale verassing 

• 1x datum niet in september of oktober 

(van levensbelang!) 

 

 

Jouw ochtend moet beginnen met uit bed worden gebeld door Rozema. De bankjes komen onverwacht 

vroeg. Smekend om de bezorger een half uur later te laten komen heb je een persoonlijke record gezet;  

binnen 25 minuten van bed naar SooS.  

Met koffie in de hand ben je nog vroeger dan de bezorger, daar sta je dan brak van jouw SV ALV op de 

oprit van de Haagse. Je heb de dag van te voren HSBR koffie gezopen in een lokaaltje in de Haagse. 

Dan begint het feest echt: poetsen, bankjes plaatsen en versieren die meuk. Vergeet niet Helene Fischer 

op te zetten en alvast in de sfeer te komen.  Gerard komt halverwege de dag met zijn entourage piepers 

jassen en de zuurkool voorbereiden. Mooi gedelegeerd! 

En op naar huis en omkleden! Je bent je bed uitgebeld!  

 

Ergens tussen zes und Sieben werd de Pavlov reactie aangewakkerd en zijn we naar de keuken gelopen 

om braaf ons portie eten op te halen. Wederom heeft Gerard bewezen dat zijn zuurkool legendarisch is. 

Er waren twee keuzes, waarschijnlijk DeWeerPittigerDanDeJarenDaarvoor ™ pittige zuurkool, en de niet 

pittige zuurkool. Ik heb zeker zeer veel van de pittige variant mogen genieten. 

Toen kwam de muzikale verassing van Klaus von Karoake, we zijn van oktoberfeest naar de apreski sfeer 

gegaan en het feest ging in de versnelling. Ik heb vanaf 12 uur mijn  komende kater deskundig mogen 

ontmantelen bij Kobi’s. Dat is ook het laatste wat ik me herinner. Kortom, een zeer geslaagd 

oktoberfeest. 

Ik bedank Gerard, de feestcommissie enorm voor het helpen met de organisatie. Tot volgend jaar! 

Remon Verbraak 
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De BallenSooS 
De ballensoos was een geslaagd feestje. Er zijn een paar dirtyminded personen die natuurlijk weer iets 

heel verkeerds denken, maar ja I’m not here to judge. Ga zo door! De ballenSooS stond in het thema van 

ballen, dus je kunt al raden wat de pot schafte…. Lekkere gehaktballen die in de smaak vielen. 

Wat ook in de smaak viel was de ballenbak die aanwezig was die avond. Het begon gemoedelijk en 

rustig. Er waren gewoon mensen lekker aan het relaxed in de ballenbak (met sokken uit natuurlijk. We 

zijn geen barbaren) totdat het aantal geconsumeerde biertjes harder stegen dan de benzineprijzen in 

maart. De tent brak los toen de eerste bal gegooid werd. Zo ontstond er een grote ballenoorlog. Er 

liggen nog steeds tientallen ballen in de SooS. Zo’n puinhoop hebben we ervan gemaakt. 

Aan het begin van de avond toen ik de schoenen zag staan bij de ballenbak dacht ik bij mezelf “Jeetje 

wat willen veel mensen ineens Kwak”, maar al gauw kwam ik erachter dat het deze keer niet als borg 

bedoeld was, maar om de ballenbak te betreden. 

Naast de ballenbak was er natuurlijk ook bierpong aanwezig, want kom op zeg! Wat is een ballenSooS 

nou zonder bierpongballen? Soms was het even aftasten of het wel zou lukken met bierpong en de 

drukte van de ballenbakoorlog, maar gelukkig zijn er maar enkele bekers bier omgegaan. Ook is het 

verbazingwekkend goed gegaan met de glazen. Er zijn er maar liefst nul gesneuveld. Dat is wel een 

applausje en een schouderklopje waard!  

Dus kortom het was weer een geweldig 

gezellige avond met drukke momenten 

waar de tent los brak, maar ook van die 

momenten waar gewoon gezellig iedereen 

met elkaar ouderwets aan het babbelen 

was. De echte ballenbak warrior was toch 

echt wel Guus Valentijn hij startte tevens 

ook nog eens de oorlog. 

Tot slot zou ik graag het bestuur van Nova 

weer willen bedanken voor een toffee 

avond. En natuurlijk ook respect naar de opruimdienst, want we hebben er wel allemaal geod voor 

gezord dat zij aan het eind van de avond hun handen vol hadden. 

Ik kon helaas geen foto’s van de aftermath vinden, dus hier een foto van een verloren Gijs tijdens het 

opruimen van alle ballen na de BallenSooS.  
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EJW 2021 
 

Zomervakantie 2021, een ongenoemd virus van 

onbekende oorsprong leek net verslagen te zijn. Na de 

lockdowns dacht ik laat ik een bestuursjaar doen bij een 

studievereniging om te compenseren voor die 

ongezelligheid. Bleek een geniale beslissing te zijn want 

dan betekende dat ik ook mee mocht doen bij het EJW van 

Nova. Ik schrijf dit een jaar later en er is tussen nu en toen 

aardig wat bier doorheen gegaan dus ik zal mijn best doen 

om het weer naar boven te halen. In geen 

specifieke orde had ik: dronken gekoekhapt, 

dronken een tennisbal rond de tafel laten 

gaan in half afgezaagde  

pvc buizen, nuchter aangekomen, dronken 

gekotst, dronken inschrijven bij Nova, dronken 

geborreld, dronken gedanst, dronken 

gebarbecued. Geslaagde dag dus. Vond het zo 

leuk dat ik de volgende dag meehielp als crew 

voor het EJW van een andere studievereniging 

bij Nova. Mocht ik de hele dag dronken 

meehelpen. 

 

Wat ook leuk was om mee te maken was toen een eerstejaars 

het tipje van zijn duim eraf sneedt en naar de huisartsenpost 

moest. Kleinduimpje was nog niet eens begonnen met 

studeren en hij was al legendarisch. 
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Awareness campagne brandblussers in de kast. 
In Nederland gaat het steeds beter met de 

gelijkheid van mensenrechten en wederzijdse 

acceptatie. Over het algemeen vindt een groot 

deel van de mensen hier dat mensen die net wat 

anders geaard zijn ook gewoon hun leven 

mogen leiden hoe die dat willen. Al kan dat 

sowieso nog echt een stuk beter, loopt de 

acceptatie bij een bepaalde 

bevolkingsgroepsgroep flink achter, namelijk de 

brandblussers. Meer dan 86% van de 6L 

sproeischuim blussers zit nog in de kast, ECO 6L 

sproeischuimblussers zelfs voor meer dan 98%.  

Het is volgens de gemeenschap van Brandblussers Rechten Acceptatie Nationaal Dichtbij erg slecht 

gesteld met de gelijkheid van de brandblussers: “We hebben bewijs gevonden van dat er zeer duidelijk 

onderscheid wordt gemaakt als het aankomt op brandblussers. De 6L sproeischuim geschikt voor elektra 

branden wordt nog redelijk getolereerd, maar poederblussers worden gewoonweg geweerd op kantoor. 

Ook op straat is het onderscheid sterk te zien. Laatst spraken we iemand die op straat koker in hand liep 

met een 6KG CO2 blusser, hij werd door iedereen nagekeken, erg ongemakkelijk en eigenlijk 

onaanvaardbaar.” 

Daarom is de gemeenschap begonnen met een nieuwe awareness campagne binnen Nederlandse 

scholen en bedrijven, met als motto ‘Help brandblussers uit de kast’. Hierbij wordt met mensen het 

gesprek aangegaan om de vooroordelen, zoals dat brandblussers er alleen maar zijn om leeggespoten te 

worden, en niet alleen gelaten kunnen worden met dronken studenten, het leven uit te werken. Ook 

treden de wat bekendere brandblussers naar de voorgrond om als voorbeeldpositie de campange te 

leiden. Zo heeft brandblusser 70 van Nova een keer openlijk op social media een foto geplaatst: “Al was 

ik niet volledig uit de kast, wil ik toch laten zien dat voor mij de deur op een kier staat, stapje voor stapje 

gaan we voorruit.”  

 

Brandblusser 70, bijna uit de kast. 

De gemeenschap hoopt dat in 2025 de richtlijn van minstens 25% brandblussers al uit de kast behaald is: 

“Een kwart lijkt ons toch echt haalbaar, maar meer is toch echt gewenst. Ook willen we voorbij de EU 

gaan kijken. Zolang er nog landen zijn waar bijv. Halon brandblussers zelfs per wet zijn verboden, 

hebben we nog wat te doen. Laten we als Nederland hier weer een positie als gids innemen.” 
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Speciaalbier in de vereniging 
Online SpeciaalbierenSooS’en 

De meeste mensen zullen het zich nog wel vaag 

kunnen herinneren. Maar een paar jaar geleden 

heeft iemand in China een vleermuis gegeten 

waardoor NOVA een tijdje dicht moest. De eerste 

horecasluiting hebben we met z’n allen doorstaan 

zonder NOVA-activiteiten. Toen in het najaar van 

2020 alles weer dicht moest waren Ron en van 

Loenen er klaar mee. We wilden met al onze 

NOVA vriendjes en vriendinnetjes weer bier 

drinken. De Online SpeciaalbierenSooS was geboren, met een berg mensen achter de webcam 

speciaalbier drinken en een leuke quiz erbij. Bij de eerste editie van 23 oktober 2020 deden er gelijk 

ruim 38 mensen mee, en het werd een geniale avond die nog 6 keer herhaald  zou gaan worden! Steeds 

meer mensen wilden meedoen, en alle edities erna waren we uitverkocht door het grote succes. 

SpeciaalBierenSooS 

Donderdag 17 februari mochten we weer helemaal los. Een echte 

speciaalbierenSooS in een SooS die volledig getransformeerd was 

tot een bruin café. We hadden zo’n 45 verschillende speciaalbieren 

waarvan 8 van onze huisbrouwer de Hoornklok. Langs de hele 

wand van de SooS stond een stellage van allemaal unieke 

bierflesjes die een aantal leden tijdens corona verzameld hadden. 

Dit gaf echt een heel gaaf 

effect! De achterbar was 

ook niet meer te herkennen, alle bieren die nog verkrijgbaar 

waren hingen aan een bordje, en degene die het laatste biertje 

bestelde kreeg het bordje ook mee naar huis. Wat voor sommige 

ook echt een reden was om te zoeken naar bieren die bijna op 

waren. De drie weizen achter de bar waren verkleed als Ed, korte 

broek met een giletje en een bril die naarmate de avond 

vorderde steeds lager op de neus kwam te liggen.  

Speciaalbierproeverij met Ed 

Het was alweer een tijdje geleden dat Ed van het Proeflokaal bij 

NOVA een bierproeverij gehouden had, dus het werd wel weer 

eens tijd. Nieuwe bar, nieuwe gezichten en veel nieuwe bieren. 

Vrijdag 13 mei 2022 was het zover, met 42 liefhebbers zouden we 

7 heerlijke bieren met bijpassende hapjes voorgeschoteld krijgen. 

We begonnen de avond met een bijzondere cider met een 

appelgebakje. Als afsluiter kregen we een Coffee Connaisseur Ice 

Distilled Creme Brulee van 18% in een glas met slagroomijs. 

Technisch gezien dus, bier met saus. Man man man, wat was dit 

een goddelijk combinatie. 
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BESTUURSFLITS BART 
 

Goedenavond mensen! 

Ik hoop dat jullie heerlijk genieten van jullie biertje tijdens het lezen van deze fantastische WP, maar nu 

zal ik mij even voorstellen: Ik ben Bart, aankomend SooSbaas en eerste klas idioot, veel te vergeetachtig 

en altijd zin om achter een beetje impulsiviteit aan te lopen. Ik wil zeggen dat ik technische natuurkunde 

studeer maar meer dan 4 dia’s van mijn elektro toets heb doorgebladerd en minder dan de helft van 

mijn lessen aanwezig zijn wordt het niet.  

Precies omdat ik daarvoor al zóóóóóó veel meer voor school deed (hooguit 4 dia’s meer van de 80) had 

ik vorig jaar besloten om er een bestuursjaar doorheen te knallen, 

geen zin in de hele dag lessen volgen en een 9-5 stage had ik al 

helemaal geen zin in. Nou moet ik wel eerlijk zeggen dat dit 

bestuursjaar nu al iets meer dan die 40-uurse werkweek is en ook 

een hele hoop meer werk. Dat zegt uiteraard niet dat wij met zijn 

allen niet gaan knallen er enorm ons best gaan doen om NOVA weer 

uit de pandemie te vissen en groter te maken dan ooit! 

Over NOVA gesproken, zoals jullie hier rechts zien hou ik uiteraard 

van bier (zoals elke SooSbaas) en ben ik altijd graag aanwezig. 

Voorderest vind ik het altijd leuk om de fotograaf uit te hangen al 

staat dat nu wel een beetje op een laag pitje (stuur je fotosollicitatie 

naar wp@sv-nova.nl). 

Nou is er in deze eerste 

maanden als bestuur al een hele 

hoop gebeurd, voornamelijk in 

Nova maar ook af en toe wat 

buiten Nova. Zo ben ik perfect 

gezakt voor mijn praktijk voor 

mijn auto (wat natuurlijk totaal niet mijn schuld was), maar ook 

verhuisd van Zoeterminder naar Den Hoorn. Dit was wel uiteraard 

nodig want hoeveel mensen er ook neergestoken in Zoeterminder 

worden, je wilt er absoluut niet dood gevonden worden. Daarom 

dat ik nu lekker in een winkelstraat in Den Hoorn woon zodat ik al 

het belangrijke op maximaal 2 minuten lopen van alles, nou ben ik 

Nova-bestuur dus pak ik nog steeds de fiets naar de plus die 45 

seconden lopen is, maar dat terzijde. Gelukkig is school ook maar 10 

minuten fietsen dus dat betekent dat de biertap ook maar 10 

minuten fietsen is! 

Nou ben ik onderhand wel klaar met dit stukje lullen want als je mij een beetje kent ben ik heel slecht in 

verplicht onnodig lullen en hou ik mij “altijd” aan mijn deadlines.  

Veel plezier met bier drinken en nog wat meer plezier met het lezen van de rest van deze 

WeeeeeeePeeeeeee en tot SooS!! 

 

mailto:wp@sv-nova.nl
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Tappersgilde 2021 
Ik ben een tijdje bestuur geweest van BG (elitair gezeik/Bedrijfskundig Genootschap) en ik kwam hier bij 

de Tappersgilde als eerste grote evenement als een nieuw NOVA-lid. Het begon met een gezellig biertje 

aan de bar en toen begon het grootste zuipfestijn. 

Meerdere groepen leerden “verantwoordelijkheid” achter de bar en hoe je dingen moest 

“schoonmaken”. De SooS is anders dan de gemiddelde bar en was een aangename verassing, lekker 

gezellig!  

De eerste groep begon met het leren van strepen, in het kort is het in een non-verbale Italiaanse 

beweging bekertjes gevuld met water gooien. Het was de bedoeling dat er op een dartbord wordt 

gemikt, maar als de avond vorderde werd het mikken toch wel een stukje uitdagender.  

Naast het strepen was er ook een heeeeel belangrijke les die geleerd moest worden; tappen! Nu zullen 

de actieve SooS-gangers wel denken ‘Dat kan iedereen toch wel’ maar voor velen is het toch een nieuwe 

ervaring. Om een prachtige goudgele rakker met een schuimkraag van twee vingers breed te maken is 

toch wel een kunst. Want bij NOVA wil iedereen altijd een lekker biertje! In de zomer een verfrissende 

Hoegaarden en in de winter een warme winter bock is toch waar iedereen naar smacht. 

Nu iedereen kon tappen is de volgende stap in het proces om een top tapper te worden, serietappen. 

Om iedereen die blèrt een biertje te kunnen schenken moet er ook snel getapt worden, dit is dus 

serietappen. Met de tap open met weinig tapverlies meerdere bieren achterelkaar tappen, om daarna 

die dorstige bierdrinkers te voorzien van een mooi biertje.  

Toch moet er wel eens afgerekend worden voor bier(snik) dus moet het kassasysteem ook worden 

besproken. Tot de dag van vandaag blijven mensen met vraagtekens soms kijken naar het kassasysteem 

maar gelukkig zijn er altijd mensen die willen helpen (zekers als zij dan ook een biertje krijgen).  

Het grote klapstuk van de avond was het parkour, een hindernissenbaan met veel bier en veel plezier. 

Het bestond uit het tappen van twee biertjes en die op een dienblad zetten, daarna moest eronder en 

over dingen gekropen worden. Had je deze hindernis overleefd? Moest erover een ladder worden 

gemanoeuvreerd en onder de flipperkast worden gekropen. Niet iedereen begreep dat je op de ladder 

moest staan en niet er tussendoor (aka me). De een na laatste hindernis de bank :I, vele glazen bier zijn 

over de bank gegaan en over personen die erop zaten. Het verspilde bier en de gedane moeite die was 

gedaan moest vanaf begin worden herhaald. Als de mensen deze enkel brekende bank hadden overleefd 

moest het alleen worden geserveerd aan de mensen aan de tafel. Gefeliciteerd je hebt dan de 

Tappersgilde gehaald! 

Na een geslaagde Tappersgilde (en een paar bier 

verder) was het tijd om richting huis te gaan, destijds 

woonde ik nog fulltime in Haarlem. Met veel moeite 

het station van Delft te hebben behaald begon de 

reis naar Haarlem, de maag zat vol met bier en dat 

mocht er uit (netjes in de prullenbak). 40 minuten 

later in Haarlem was het niet zo gelukkig en kotste ik 

over iemand zijn schoenen. In het kort top avond, 

aftermath iets minder. 

Nu alweer zin in de volgende Tappersgilde!  

Groetjes, 

De zelfbenoemde slet van BG 
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Eerstejaarsweekend 2022 
Hoe heb jij NOVA leren kennen? Ik denk dat veel mensen voor het eerst kennismaken met de SooS op 

het eerstejaarsweekend van hun studievereniging. Na lange tijd corona was het weer tijd om op volle 

toeren een eerstejaarsweekend te draaien.  

Misschien geloof je het niet maar om een eerstejaarsweekend op poten te zetten moet achter de 

schermen veel gebeuren. Dingen moeten geregeld worden en er moeten dingen in elkaar worden 

geklust zoals een bar. De meeste mensen waren nog lekker op vakantie, zaten thuis heerlijk in de zon 

een biertje toen of waren nog steeds bezig met bijkomen van de OSBS. Maar er zijn dan toch een paar 

mensen al druk bezig. Het uitzoeken van avondeten en een top NOVAdag neerzetten is niet met een 

biertje en een goed gesprek gefixt. Natuurlijk komt er wel bier aan te pas bij het opbouwen maar dat 

terzijde. Na al dat regelgedoe was afgerond kon het leuke werk worden uitgevoerd. Het opbouwen met 

een leuke en gezellige crew was het opbouwen van alles zo gepiept en kon het feest beginnen.  

Vrijdag kwamen de studieverenigingen Kybernetes en Rheon voor een lunch, een overheerlijke BBQ met 

genoeg limo en andere non-alcoholische dranken.  

Na dat de SV’s waren vertrokken kon de stormbaan worden opgezet en natuurlijk worden uitgetest! 

Menigeen is nat geworden (vraag maar niet hoe maar heeft iets te maken met water).  

Nu kwam de leukste dag namelijk de NOVAdag, een dag gevuld met spelletjes en goed feest. De 

studieverveningen Impuls, Ångström, Equinox waren er al vroeg bij om mee te doen met de spelletjes. 

De spelletjes die stonden het wel (on)bekende strepen, krattenrace, torenbouwen, badmutsen vullen, 

de stormbaan en het gladiatorenspel. Op een paar dingen zal ik voor jouw als lezer uitbreiden, we 

beginnen met het gladiatorenspel. Geliefd en berucht, het doel is om iemand van een stam af te 

meppen (wie wil dat nou niet!). De eerder benoemde stormbaan moest worden overwonnen met een 

bekertje water, het zo snel mogelijk naar de overkant brengen met water erin. Uit eigen ervaring kan ik 

vertellen dat, dat zwaar valt (zeker als er een oud-bestuur op je kop valt      ).  

Na de spelletjes was het tijd voor een heerlijke nasi bami gemaakt door onze geliefde leden! 

Studievereniging BG kwam fashionably late om ook mee te doen met het avondeten en het feest nadat, 

iedereen zijn buikjes had rond gegeten en gedronken was het tijd voor het feest. 

De badkamer karaoke was een groot succes en mensen hadden het vooral naar hun zin, daar gaat het 

uiteindelijk om! Jammer alleen van het TH Rijswijk bord (RIP) maar voor zo’n geslaagd feest moeten er 

offers gebracht worden (niet op die manier maar…). Doch mogen wij niet klagen want iedereen vond het 

gezellig en ik als schrijver van dit stuk had geen stem meer over, kennelijk mag dat vaker voorkomen 

volgens sommige mensen. 

 Nu is het wel weer genoeg geweest ik wil bier drinken dus, 

Tot SooS!  

De EJW Commissie 
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HalloweenSooS 
Daar was ‘ie dan… De HalloweenSooS! Of nou ja, ‘Beers and 
Fears’, zoals het dit jaar zo hip genoemd werd. Een klein 
beetje laat qua datum, maar dat mocht de pret niet drukken. 
De oude vertrouwde lievelingsplek van studenten in Delft had 
plaats gemaakt voor een waar horrorhuis. De rook vloog naar 
je toe als je de drempel van de deur overstapt. Een grimmige 
sfeer hing door de hele SooS. Degene die de moed hadden 
om de badkamerkaraoke te betreden zijn naar ’t schijnt nooit 
meer teruggevonden. Zij worden tot deze tijd gekweld door 
cassette’s van Hassink’s karaokekunsten. Een ware 
nachtmerrie. 
 
Rond 15:53 hadden de eerste dappere dodo’s zich verzameld rond de bar. Zij hadden de grafstenen 
getrotseerd en waren over de lijkzakken heen gestapt voor een ijskoude, goudgele rakker. Dit waren de 
echte doorzetters van de vereniging. De types die wisten wat je ervoor over moet hebben om een grote 
HJ naar binnen te werken. Even werd door de eerste bezoekers getwijfeld of het bloed of ketchup was 
wat aan de muren in de SooS was gesmeerd. Met zo een commissie kun je natuurlijk wel liters ketchup 
verwachten.  Maar er was nog een veel belangrijkere vraag die avond… Een vraag die iedereen bezig 
hield… Een vraag waarop iedereen het antwoord wilde weten… 
Wie zou de beste outfit hebben? 
 
Vele hadden hun best gedaan. Een mannelijke roodkapje kwam 
stoer binnengestapt. Zie je, zelfs NOVA zegt gedag tegen 
traditionele genderrollen in 2022. Ook waren enkele leden 
verkleed als hardwerkende burgers… de horror! Niemand durfde 
ook maar een blik te werpen op een groep horrorclowns die zich, 
geheel in thema, voor de infuuszakken van de shotjesbar hadden 
verzameld. Maar toen kwam het, klokslag 20:00 uur wist 
iedereen het. De lichte voetstappen zorgde ervoor dat zij als een 
dief in de nacht NOVA binnen had kunnen glippen. Haar komst 
bleef echter niet onopgemerkt. Toen zij de zaal betradt met haar rode, krullende lokken wist iedereen: 
Dit is de beste outfit. Bloom van Winxclub had Magix verlaten om NOVA een bezoekje te gunnen. 
Iedereen wist: zij moet die prijs krijgen. Haar komst verlichtte de zaal. 

 
Veel tijd om bij te komen hadden de bezoekers niet. Niemand wist 
wat de avond hun nog zou brengen, totdat een uur later een harde 
sirene het feestgedruis verstoorde. Wat zou het zijn? Politie, 
brandweer, ambulance? Het bestuur was totaal in paniek. Was er 
iets wat ze hadden gemist? Waardoor zouden de hulptroepen met 
zoveel kabaal richting de SooS zijn vertrokken? Een van de 
commissieleden begon haastig te ontruimen. “Naar boven 
iedereen!” gilde ze door de microfoon. De groep feestgangers 
rende naar boven, maar zagen daar iets wat ze nog nooit hadden 
gezien. Een échte VLAMMETJESFEESTTRUCK! De sirenes loeiden, 

de muziek knalde uit de boxen maar het belangrijkste: schalen met warme vlammetjes werden 
geserveerd. De bezoekers konden het niet geloven. Degenen die zich iets teveel vermaakt hadden bij de 
shotjesbar vergrepen zich aan de pittige snacks als een geschenk uit de hemel. In totaal werd er 1.5 uur 
gegeten, gedanst en gezopen op het terras. Toen de vlammetjes eenmaal leeggegeten was en het vuur 
uit ging, stonden beneden twee DJ’s te wachten. Zij hebben voor de rest van de avond het vermaak van 
het feestpubliek verzorgd. De avond is voorbij, maar de verhalen (althans, die we ons nog herinneren) 
zijn er gelukkig nog. 
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Uitschrijfformulier 

Lidmaatschap der s.v. NOVA 

Naam: 

Roepnaam: 

Adres: 

Postcode: 

Woonplaats: 

Telefoon: 

Mobiel: 

E-mail: 

Geb. Datum: 

Bank/Girorekening: 

Student nr. : 

Voor het eerste jaar betaal je niks meer, hiervoor krijg je geen gratis toegang meer en geen avondeten 

op de Kennismakingsavond. Ieder volgend schooljaar betaal je ook geen € 25,- contributie meer. 

De rest van mijn leven beoefen ik graag de volgende activiteiten: 

O Gekleed bier drinken 

O Minder bier drinken 

O 40 uur per week arbeiten, 9 tot 5 

O Huisje boompje beestje 

O Serieus gedragen 

O Verantwoordelijk gedrag 

O Niet feesten 

O NOVA shirts weggooien 

O NOVA mail conversaties automatisch naar spambox 

O Niet meer op donderdagavond naar de SooS 

O Niet meer kotsen door drank 

O Gezonde maaltijden eten, met groenten 

O Fruit eten 

O Schoonmaken 

O Altijd gewassen en geschoren zijn 

O Geen Wispo, alleen nog wintersport  

O 10 kilo afvallen 

Hierbij ontmachtig ik NOVA tot jaarlijkse afschrijving van het lidmaatschaps- of donateursgeld, tot herinschrijving 

van mijn lidmaatschap. Na afronding of beëindiging van mijn leven wordt het NOVA niet-lidmaatschap omgezet in 

een donateurschap. 

Datum: 

Handtekening: 

Studentenvereniging NOVA is sinds 26 augustus 1991 ingeschreven bij de kamer van koophandel te ‘s Gravenhage onder nummer 40412752 
Opgericht:  24 februari 1988 Postuum Beschermvrouw: D.W. van Mastenbroek Beschermheer: S.W.T.  van 
Ipenburg Grijpma 
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BESTUURGEFLOTS 
 

Ja Ja kindertjes daar zijn we 

weerrr….!!!. Na maar een jaartje of 

twee door Corona geflots even met 

iets anders bezig te zijn geweest, 

kunnen we weer even een stukje 

schrijven om wat in te halen. Er zijn 

een paar dingetjes gebeurd is de 

tussentijd. In de afgelopen kwartalen 

zijn we een paar besturen verder en 

wat evenementen. Ook is de bar 

anders, is de techniek installatie 

anders, is het gordijn anders. 

Eigenlijk is ALLES anders. Maar NOVA 

is nog net zon zooitje ongeregeld als 

vroeger.  

Voor de mensen die mij nog niet 

kennen, wil ik me graag voorstellen. 

Ik ben Terry en ik ben samen met 

Mij, Mezelf en Ik. Bestuur voor het kwamen de jaar. Ik had enorm veel zin en was al op volle toeren aan 

het draaien. Aangezien dit de eerste WP is waar ik wat in mag schrijven. Ik wou alvast de mensen 

bedanken die tot nu toe geholpen hebben en die zich bezig zouden houden met commissies. Aangezien 

dit de laatste WP editie is waar ik als bestuur wat in mag zetten wil ik graag alvast alle mensen bedanken 

die zich het afgelopen jaar hebben ingezet.  

Bestuur 34 der S.V. NOVA 

“the Lone Ranger” 

Naam: Functie: 
Terry Westmaas Voorzitter 
Terry Westmaas SooSbaas 
Terry Westmaas Secretaris 
Terry Westmaas 
Terry Westmaas 
 

Penningmeester 
Evenementen Manager 
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Colofon  
 

Correspondentieadres  

Studentenvereniging NOVA  

Rotterdamseweg 137  

2628 AL Delft ZH  

0152606227  

Internet  

Site: http://www.sv-nova.nl  

Mail: info@sv-nova.nl  

Facebook: facebook.com/sv-nova  

Oplage  

500 gedrukte exemplaren  

150 digitale exemplaren  

Doelstelling  

De WP is het blad van studentenvereniging NOVA, door en voor haar leden. WP staat voor Word 

Pervert, een vrolijke woordspeling op Word Perfect. Dit was het tekstverwerkingsprogramma uit de 

jaren ’90 toen de vereniging werd opgericht. Het blad informeert over bestuurlijke aangelegenheden, 

over (aankomende) evenementen en verdere NOVA activiteiten. Verder heeft de WP als doel haar lezers 

te vermaken. Een aantal vaak terugkerende elementen zijn: Novalender, Aankomende evenementen, 

bestuursflits en verschillende verslagen van activiteiten en evenementen.  

De geplaatste advertenties in dit blad kunnen ter promotie van NOVA activiteiten zijn of 

reclameboodschappen van NOVA sponsoren zijn.  

Uitschrijven van deze prachtige vereniging  

Uitschrijven bij de vereniging gaat elk jaar per 1 juli, maar denk hier eerst goed over na. Helpt dit niet: 

Kom nog eens langs ‘s morgens bij het gratis koffie/thee/limo uurtje of ‘s avonds na 4 of tijdens een 

SooS voor een biertje. Natuurlijk kan je hierbij je ingevulde uitschrijfformulier meenemen.  

Heeft dit nog steeds niet geholpen? Stuur een mail naar info@sv-nova.nl met het verzoek om 

uitschrijving en je gegevens, dien dit verzoek in voor 1 juli van het betreffende jaar. Indien je geen 

bevestiging van uitschrijven ontvangt neem nogmaals contact op.  

Met dank aan:  

Het Bestuur, Ferdi, Nico, Amy, Chris, Demi, Dennis, Joeri, Hassink, Marloes, Muts, Nattetascha, Remon, 

Zwaard, iedereen die niet genoemd wil worden, vergeten is, iets nuttigs heeft gedaan en iedereen die 

op de een of andere manier betrokken was bij de WP. Namens de WP-commissie Wij hebben weer zeer 

genoten om deze Word Pervert voor jullie samen te stellen en hopen ook dat jullie weer zeer genoten 

hebben
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